
Dz-07.0021.1.5.2019  

Protokół nr 6/2019 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 7 lutego 2019 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Szczęsny Filipiak – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 15.30, po stwierdzeniu obecności pięciu członków Zarządu,  przewodniczący 

otworzył posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 24 stycznia 2019 r. 

2. Opiniowanie projektów uchwał zgłoszonych do porządku obrad sesji zaplanowanej na 

dzień 19 lutego 2019 r. 

3. Przygotowanie projektów uchwał na sesję zaplanowaną na 19 lutego 2019 r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy. 

5. Rozpatrzenie korespondencji. 

6. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 5. posiedzenia Zarządu 

odbytego w dniu 24 stycznia 2019 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 2. 

Zarząd zapoznał się z projektami uchwał, zgłoszonymi do porządku obrad sesji zaplanowanej 

na dzień 19 lutego 2019 roku, po czym przystąpił do ich opiniowania. 

Projekt uchwały w sprawie powołania zastępcy Przewodniczącej Komisji Kultury Rady 

Dzielnicy VII Zwierzyniec przygotowany przez Komisję jw. (druk nr 35) przedstawił 

Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie 

pozytywną opinię do projektu uchwały, która została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie powołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji Edukacji Rady 

Dzielnicy VII Zwierzyniec, przygotowany przez Komisję jw. ( druk 36), zreferował Szczęsny 

Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie 

pozytywną opinię do projektu uchwały, która została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 237/6, obr. 17 Krowodrza, 

położonej przy ul. Smorawińskiego w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.46.2018 

z 10.01.2019), przygotowany przez Komisję Planowania Przestrzennego i Architektury (druk 

37), zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał 

pod głosowanie pozytywną opinię do projektu uchwały, która została uchwalona 

jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomiędzy Szkołą 

Podstawową Nr 72 a firmą POLKOMTEL INFRASTRUKTURA Sp. z o.o. (pismo znak: GS-

02.6871.2.4.2015.MG z 29.01.2019), przygotowany przez Komisję Planowania 



Przestrzennego i Architektury (druk nr 38), zreferował Szczęsny Filipiak. W dyskusji głos 

zabrał Krzysztof Jakubowski. Zarząd jednomyślnie – 5 głosami za, uchwalił pozytywną 

opinie do projektu uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej możliwości wprowadzenia strefy zamieszkania 

na ul. Nad Źródłem w Krakowie, przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa i Spraw 

Społecznych (druk nr 39) zreferował Szczęsny Filipiak. W dyskusji udział wzięli Witold 

Górny i Szczęsny Filipiak. Zarząd jednomyślnie – 5 głosami za, uchwalił pozytywną opinię 

do projektu. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego przy ulicy Mirowskiej w Krakowie (pismo znak: ML-10.7.123. 

1136.2018.AJ z dnia 22 stycznia 2019), przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa 

i Spraw Społecznych (druk nr 40) zreferował Szczęsny Filipiak. W dyskusji głos zabrali 

Krzysztof Kwarciak i Krzysztof Jakubowski. Zarząd jednomyślnie – 5 głosami za, uchwalił 

pozytywną opinię do projektu. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej montażu słupków blokujących w rejonie posesji 

przy ul. Królowej Jadwigi 91 ABC w Krakowie, przygotowany przez Komisję 

Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych (druk nr 41) zreferował Szczęsny Filipiak. W dyskusji 

głos zabrali: Krzysztof Jakubowski, Krzysztof Kwarciak i Szczęsny Filipiak. Stosunkiem 

głosów: 4 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się, Zarząd uchwalił pozytywną opinię do projektu. 

Projekt uchwały w sprawie kontroli jakości wody w Potoku Olszanickim, przygotowany 

przez Komisję Zieleni (druk nr 42), zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do 

dyskusji, przewodniczący poddał po głosowanie pozytywną opinię do projektu. Opinia 

została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Ad. 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie przez Zarząd dziesięciu 

projektów uchwał na sesję zaplanowaną na 19 lutego 2019 r. 

Projekt uchwały w sprawie wniosków i uwag dotyczących planowanej inwestycji Trasa 

Pychowicka i Trasa Zwierzyniecka (pismo znak: IŻ.455.25.19.AM z 15.01.2019) zreferował 

Szczęsny Filipiak. W dyskusji głos zabrali: Witold Górny, Krzysztof Jakubowski, Krzysztof 

Kwarciak i Szczęsny Filipiak. Projekt został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk 

nr 43). 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu wspierania osób 

niepełnosprawnych zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, 

przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. Projekt został uchwalony jednomyślnie – 

5 głosami za (druk nr 44). 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu ochrony zdrowia i profilaktyki 

zdrowotnej zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący 

poddał projekt pod głosowanie. Projekt został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk 

nr 45). 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu wspierania działalności 

miejskich szkół i placówek oświatowych na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec zreferował 

Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał projekt pod 

głosowanie. Projekt został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 46). 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu wspierania działalności 

miejskich placówek kultury zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, 



przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. Projekt został uchwalony jednomyślnie – 

5 głosami za (druk nr 47). 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu wspierania działalności 

miejskich placówek sportu zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, 

przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. Projekt został uchwalony jednomyślnie – 

5 głosami za (druk nr 48). 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu wspierania działalności 

miejskich placówek pomocy społecznej i zdrowia zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku 

zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. Projekt został 

uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 49). 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowana środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2019 zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń 

do dyskusji, przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. Projekt został uchwalony 

jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 50). 

Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą do Rady Miasta 

Krakowa w sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Półwsie Zwierzynieckie” zreferował Krzysztof Kwarciak. W dyskusji udział wzięli: 

Krzysztof Jakubowski, Szczęsny Filipiak i Krzysztof Kwarciak. Projekt został uchwalony 

jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 51). 

Projekt uchwały w sprawie propozycji do planu pracy Rady Miasta Krakowa na 2019 rok 

zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał 

projekt pod głosowanie. Projekt został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 52). 

Ad. 4. 

Zarząd podjął uchwałę w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań 

zgodnie z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy (Uchwała nr 6/2019). Uchwała została podjęta 

jednomyślnie – 5 głosami za. 

Ad. 5. 

Zarząd zapoznał się z następującą korespondencją: 

 pismo Zarządu Dróg Wojewódzkich w Krakowie w sprawie możliwości zmiany przebiegu 

drogi wojewódzkiej DW 780 – zapoznano się; zostanie rozważona możliwość 

przygotowania uchwały w tej sprawie na jedną z kolejnych sesji Rady Dzielnicy, 

 zaproszenie na spotkanie organizacyjne z nową dyrektor Biura ds. Dzielnic UMK  w dniu 

11.02.2019 - przyjęto do wiadomości; w spotkaniu weźmie udział Szczęsny Filipiak, 

 zaproszenie na spotkanie w sprawie sporządzanego Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Krakowa w dniu 19.02.2019 – przyjęto do 

wiadomości; termin spotkania koliduje z sesją Rady Dzielnicy, w miarę możliwości jeden 

z członków Zarządu Dzielni weźmie udział w spotkaniu, 

 zaproszenie na spotkanie Konwentu Przewodniczących Rad Dzielnic w dniu 22.02.2019 – 

przyjęto do wiadomości; w spotkaniu weźmie udział Szczesny Filipiak, 

 pismo Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego UMK w sprawie zasad 

współfinansowania zakupu radiowozu w ramach akcji sponsoring – przyjęto do 

wiadomości, 



 pismo (odwołanie) mieszkańców Wspólnoty Mieszkaniowej budynku przy 

ul. Astronautów 5 w Krakowie  w sprawie wydzierżawienia części działki nr 160/2, obr. 20 

Krowodrza, skierowane do Zarządu Dróg Miasta Krakowa – zapoznano się; Zarząd 

oczekuje na zorganizowanie przez ZDMK wnioskowanej przez mieszkańców wizji 

w terenie, 

 sprawozdania z wykonania zadań Dzielnicy w 2018 roku, przekazane przez: Zarząd Dróg 

Miasta Krakowa, Straż Miejską Miasta Krakowa, Bibliotekę Kraków, Miejski Ośrodek 

Pomocy Społecznej, Wydział Sportu UMK, Biuro ds. Dzielnic UMK – zapoznano się. 

Ad. 6. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak przypomniał zebranym, że 14 lutego 2019 o godz. 14.00 

w siedzibie Rady Dzielnicy odbędzie się spotkanie z przedstawicielami Zarządu Zieleni 

Miejskiej. 

Ustalone zostały również dyżury członków Zarządu dzielnicy w trakcie zaplanowanych na 

11-14 lutego br. konsultacji społecznych w sprawie przebudowy ul. Kościuszki: 

11.02. – Witold Górny, 

12.02. – Krzysztof Jakubowski, 

13.02. – Krzysztof Kwarciak, 

14.02. – Szczęsny Filipiak. 

Szczęsny Filipiak zwrócił uwagę, że radni, zwłaszcza ci, którzy zostali wybrani po raz 

pierwszy, powinni wziąć udział w szkoleniu zaplanowanym na 28 lutego br. w Urzędzie 

Miasta Krakowa. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 17.30. zamknął posiedzenie. 

 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                                 

            

      Szczęsny Filipiak 
 

 


